






Dette området var regulert til 
nøstetomter rundt 1992.Flere 
nøst ble oppført men ikke vårt.
Rundt 2009 var jeg på teknisk 
etat på kommunen og blei 
fortalt at dette området var nå 
LNF, muligens etter en feil 
gjort på en arealplan el lign.


